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台湾で新型コロナウィルス感染の肺炎患者 9人に ：  

～島内で生産された防疫用マスクは全数徴用の上で配分～ 
新华网 www.xinhuanet.com 2020-01-30 20:58:02 来源： 新华网 
-------------------------------------------------------------------------------- 

新華社ネット 01月 30日電 （記者： 文 曄、 呉 済海） 

台湾地区の流行疫情指揮センターは 30 日、台湾で新たに新型コロナウィルス感染による肺炎患者 1

名が増え、確診患者合計は既に 9 例となったと発表。 新たに増えたこの患者は、家庭内のクラスター

感染（集団感染）であるとされる。 

 

情報によれば、この女性患者には 27 日に症状が現れ、28 日に病院を受診、30 日に確定診断される。 

当該患者の夫は、武漢で働いており、台湾に戻った後、軽い風邪の症状や、咳、鼻水などの症状があっ

たが、発熱もなく、その当時の通報基準には合致していなかったこともあり、普通の単純な風邪とされ

てしまい、通報システムには乗らなかった。 現在、彼の妻が新型コロナウィルス感染による肺炎患者と

確定診断されたこともあり、この患者が家庭内での集団感染に属するものとされた。 

 

指揮センター関連責任者は、その当時は、9 人目の患者の夫が検査を受けていなかったが、現在は高

い基準で評価がされ、彼が診察を受けた際の接触者のトレースもできるようになった。 

 

同センターは、島内でのマスク需要を合理的に配備するため、01月 31日から、台湾当局が台湾のマ

スク生産工場の一般医療用マスク及び外科手術用マスクの全数 400万枚/日を買い上げ、疫情指揮センタ

ーが、民需用（約 260 万枚/日）及び医療或いは公務用の防疫及と貯蔵ニーズ用（約 140 万枚/日）に配

分すると宣言（下線は宮本）。 

 

スーパーマーケットや薬用化粧品、薬局、医療材料などの民生用チャネルで提供されるが、02 月 15

日までの間は、暫定的に一回当たり 1～3枚の放出となる。 当局は、健康な人が一律にマスクをする必

要はなく、慢性疾患や受診中の人、看護に付き添う人、見舞いに来る人たちに優先させるようにと呼び

掛けている。 

 

http://www.xinhuanet.com/fortune/2018-10/15/c_129971802.htm 

 

 

Taiwan's new coronavirus-infected pneumonia cases increased to 9 cases: 100% 

requisition and distribution of epidemic masks produced in the island 
Xinhuanet www.xinhuanet.com 2018-10-15 18:21:57 Source: Xinhuanet 
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Xinhua News Agency, Taipei, January 30, (Reporters: Wen Ye and Wu Jihai) 

The Taiwan Central Epidemic Command Center announced on January 30, 2020, that a new case of pneumonitis 

infected with a novel coronavirus has been added to Taiwan, and the total number of diagnosed patients has reached 

9 cases. The additional patient is an infection by a family (cluster). 

 

According to reports, the female patient developed symptoms on the 27th, went to the hospital on the 28th, and 

was diagnosed on the 30th. The patient's husband worked in Wuhan. After returning to Taiwan, he had a slight cold, 

cough, and runny nose, but as he did not have a fever, and did not meet the reporting standards at that time, the 

hospital side thought that it was just a cold, so he was not reported on the notification system. As his wife is 

diagnosed with a new coronavirus-infected pneumonia case right now, she is thought to be a cluster infection in the 

family. 

 

The person in charge of the epidemic command center said that the husband of the ninth case had not been 

screened at that time. We are now using high-spec evaluation and tracing his contacts at the time of medical 

treatment. 

 

http://www.xinhuanet.com/fortune/2018-10/15/c_129971802.htm


The center also announced that in order to rationalize the configuration of the masks on the island, the Taiwan 

authorities will requisition all general medical masks and surgical masks produced by the Taiwan mask factories 

from January 31 onward, and the epidemic command center provides people's livelihood needs (about 2.6 million 

tablets are released daily) and medical or official epidemic prevention and reserve needs (about 1.4 million tablets 

per day). People's livelihood needs are provided by supermarkets, cosmeceuticals, pharmacies, medical materials 

and other channels. Release masks will continuous limit one to three masks per person per purchase, tentatively it 

will end February 15. Authorities call on healthy people should not to wear masks at all times, and please give 

priority to people with chronic diseases, medical treatment, accompany, and who visit the patient(s). 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

台湾新型冠状病毒感染的肺炎病例增至 9 例 岛内生产防疫口罩全数

征用分配 
新华网 www.xinhuanet.com 2020-01-30 20:58:02 来源： 新华网 
-------------------------------------------------------------------------------- 

新华社台北 1 月 30 日电（记者查文晔、吴济海） 

台湾地区流行疫情指挥中心 30日公布，台湾新增 1例新型冠状病毒感染的肺炎病例，确诊患者总数已达 9例。

新增的这名患者属于家庭内群聚感染。 

 

据介绍，该名女性患者 27 日出现症状，28 日到医院就诊，30 日被确诊。该患者的丈夫在武汉工作，返台后

有些微感冒、咳嗽、流鼻水，但没有发烧，并不符合当时的通报标准，以为只是单纯感冒，因此未进入通报体

系。现在他的太太确诊为新型冠状病毒感染的肺炎病例，这起案例属于家庭内群聚感染。 

 

疫情指挥中心有关负责人表示，第 9 例个案的丈夫当时没有进行筛检，现在会以高规格来评估、追踪他当时

就医时的接触者。 

 

该中心还宣布，为使岛内口罩需求合理配置，1 月 31 日起台当局将全数征用台湾口罩工厂生产的一般医用口

罩及外科手术口罩，每日共约 400 万片，由疫情指挥中心分配，提供民生需求（每天约释出 260 万片）及医疗

或公务防疫及储备需求（每天约 140 万片）。民生需求由超商、药妆、药局、医材等通路提供，释出口罩将延续

每人一次限买 1 至 3 片，暂定至 2 月 15 日止。当局呼吁健康民众不需一律戴口罩，请优先让有慢性病、就医、

陪病、探病需求的民众购买。 
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